

## Referat - HJR's Bestyrelsesmøde – 17.06.25

### Offentligt

#### Bestyrelsesmedlemmer:

Rasmus Kristiansen - Online

Annette Frydberg

John Gaardbo Nielsen

Marie-Louise Vadskær

Julie Duus

Rene Caspersen

Ole Madsen

#### Gæst:

Mia Boelsmand Olsen (HJR's daglige leder) - Online

### Punkter

1. Bestyrelsen
2. Personale
3. Bestyrelsen & Personale
4. Økonomi
5. Etablissement
6. Opstaldere
7. Skoleafdelingen
8. Web, SoMe & PR
9. Stævner & Events
10. Eventuelt
11. Næste bestyrelsesmøde

### 1. Bestyrelsen

- **Spørgeskema**

Skal vi lave et spørgeskema til vores medlemmer – Tilfredshedsundersøgelse/APV-agtigt. Hvad fungerer godt her? Hvad kunne være bedre? Hvad mangler vi? Hvad kan vi blive bedre til? Spørgsmål: Vil du hjælpe med at søge fonde. Der skal være mulighed for, at det skal være anonymt.

| Opgave                                        | Ansvar                                     | Status                                                                                                                                               |
|-----------------------------------------------|--------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Udarbejde et spørgeskema til vores medlemmer. | Rasmus – oplæg<br>Maria-Louise - opsætning | Rasmus har sendt et oplæg. Resten af bestyrelsen sender forslag, som så alle samles og derefter sætter MLV det op, så det kan komme til medlemmerne. |

- **Ungheste fylder for meget i klubben?**

Nogle synes, at unghestene fylder for meget i hverdagen – især i den lille ridehal. Vi fastholder og håndhæver, at reglerne er, som de er - man har den tid, som man har booket, og man kan ikke holde andre udenfor hallen medmindre der er løs hest/løsspringning eller elevundervisning. Man kan dog skrive, når man booker, at der er tale om en ung hest eller tilridning og håber på, at folk, så tager hensyn. Vi opfordrer til gensidigt hensyn og ordentlig kommunikation – vejen frem er dialog og gensidig respekt. Det er en rideklub for alle!

- **Jobopslag – Mia og Alberte**

Alberte starter på studie og har derfor opsagt sin stilling som staldmedhjælper og Mia skal på barsel og der skal derfor findes en barselsvikar.

| Opgave            | Ansvar              | Status                                                                         |
|-------------------|---------------------|--------------------------------------------------------------------------------|
| Skrive jobopslag. | Mia og Maria-Louise | Jobopslagene er sendt ud, så nu venter vi bare på at ansøgningerne ruller ind. |

- **Sammensætning af HJR's historie**

Hvad mangler HJR? Hele set-up'et – hvordan startede HJR og hvad startede det med? Rasmus har talt med Birgitte Jessen ift. at lave et historisk udvalg, så vi kan få stykket det sammen.

| Opgave                                | Ansvar | Status                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|---------------------------------------|--------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Vi vil have sammensat HJR's historie. | Rasmus | For lidt over en uge siden havde Rasmus en snak med Birgitte Jessen og Lone Bang, som også gerne vil være med. De har nogle eksterne ressourcer, som de kan hive fat i, hvis der bliver behov for det. Hvis der skal søges noget frem fra net eller kommune, så hjælper Rasmus. Næste år har HJR 90 års fødselsdag, så der skal det gerne være klart. |

- **Sponsoraftaler**

Arbejde med sponsoraftaler.  
PolarKøl vil fortsat gerne vil sponsorere – dog med et andet firma.  
Cryo Horse er ny sponsor.

| Opgave                                                | Ansvar              | Status                                                   |
|-------------------------------------------------------|---------------------|----------------------------------------------------------|
| Arbejde med sponsoraftaler.                           | Ole og Marie-Louise | Status går videre til næste møde.                        |
| Cryo Horse: Content til SoMe, konkurrence + design af | Marie-Louise        | Der er lavet banner til Cryo Horse DK samt tre Café HJR- |

|                             |  |                                                   |
|-----------------------------|--|---------------------------------------------------|
| banner/skilt til ridehallen |  | bannere til Dana Cup, da de koster næsten gratis. |
|-----------------------------|--|---------------------------------------------------|

- **Fondssøginger**

Vi skal forsøge at få et udvalg omk. ansøgninger af midler hos relevante fonde.

Vil det give mening, at kaste penge i en, der kan gøre det på de større satser?

Planen er at tage det op til medlemsmøde.

| Opgave                                                    | Ansvar       | Status                 |
|-----------------------------------------------------------|--------------|------------------------|
| Udvalg til fondssøgning.<br>Evt. kontakte Helle Bjerning. | Marie-Louise | Skal på spørgeskemaet. |

- **Sponsorspring**

Hvordan går det med at bruge sponsorspringene?

Aftale:

- Prøvetid med bruge af springene frem til sommerferien – skal vi fortsætte?.
- Springene sættes op i en ny bane hver onsdag og tages ned igen om søndagen, så der kan blive slået græs om tirsdagen.
- Der er indkøbt sandsække, så springene ikke vælter i blæsevejr.

| Opgave                      | Ansvar | Status                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
|-----------------------------|--------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Status på brug af springene | Rasmus | Det fungerer godt. Men folk er dårlige til at hjælpe med at tage spring ned om søndagen, men det bliver løst internt i springgruppen.<br>Vi fortsætter med at bruge springene. Hvis det ikke fungerer længere, så sætter vi dem tilbage. Når de skal ind for vintersæsonen, så skal de sættes ind i bomrummet. |

- **Banebyggerkursus**

Skal vi investere i én i klubben, som godt kunne tænke sig, at komme på banebyggerkursus og på den måde have vores egen banebygger i fremtiden? Og hvem kunne det være?

| Opgave                              | Ansvar      | Status                     |
|-------------------------------------|-------------|----------------------------|
| Hvem kunne være den rette kandidat? | Bestyrelsen | Går videre til næste møde. |

- **Veste til bestyrelsen**

Ole vil gerne sponsorere en vest til alle bestyrelsesmedlemmer, så man kan genkende os til stævner og events. Det siger vi mange ”Ja tak” til.

## 2. Personale

- **Personale**
  - Hvornår holder personalet ferie?  
Sommerferien er dækket ind med personale. Rosa er reserve i august, hvis ikke vi får ansat en ny i stedet for Alberte.
- **Rækkefølge på foder**

Der er lidt uro i stalden omk. at hestene får morgenfoder for sent ift. de ryttere, som gerne vil ride tidligt.

  - **Vedttaget** – vi bytter om, så de får krybbefoder først.
  - **Rækkefølge i weekenden:** Fodre i gæstestald, fodre i hovedstald, skoleponyer ud og wrap i hovedstalden.
    - Det bliver som plejer
- **Skoleponyerne skal have mere tid på fold**

Det er derfor vedtaget, at de skal gå ude hele lørdagen og tages ind af aftenvagten, og søndag lukkes de ud efter undervisning og tages ind af aftenvagten. Hvis der er parter på om lørdagen, så lukkes de ud kl. 10, så der skal rides inden.

  - Er skoleponyerne kommet mere på fold?
- **Hjælp ift. stævner**

Hvad skal personalet hjælpe med ift. stævner?

| Opgave                                             | Ansvar  | Status                         |
|----------------------------------------------------|---------|--------------------------------|
| Liste over hvad personalet skal gøre inden stævne. | Annette | Udarbejdes inden næste stævne. |

## 3. Bestyrelsen & personale

## 4. Økonomi

- **Økonomi**

John giver status på økonomien.

| Opgave                   | Ansvar | Status                                                                                                                                                                                                              |
|--------------------------|--------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Status på HJR's økonomi. | John   | Det ser okay ud. Vi får kommunalt tilskud to gange om året. I start august får vi det ene tilskud + pengene fra Dana Cup, så det ligner regnskabet for 2024. Tilskuddet bliver endnu bedre i år, så det er et plus. |

## 5. Etablissement

- **Udlejning af trailer til medlemmer og ansatte**

Skal vi udleje vores trailer til medlemmer og ansatte? Hvis ja, hvordan skal det foregå?  
Ja, men der skal være erstatningspligt og prisen for leje skal være 50 kr.  
Der skal laves kopi af registreringsattest.

| Opgave                      | Ansvar | Status                     |
|-----------------------------|--------|----------------------------|
| Kopi af registreringsattest | Rasmus | Går videre til næste møde. |

- **Gyllevogn**

Gyllevognen er klar, men den skal males.

| Opgave           | Ansvar                     | Status                                                                      |
|------------------|----------------------------|-----------------------------------------------------------------------------|
| Male gyllevognen | Rene/etablissementudvalget | Den er kommet og bliver malet af etablissementudvalget – Rene har ansvaret. |

- **Elvogn**

Personalet vil gerne have en ny elvogn.

Rasmus har skrevet på en brugt elvogn – nypris 61.000 / 8.000 nu. Han mangler svar fra sælger.

| Opgave                      | Ansvar | Status                                                                                                                                                                     |
|-----------------------------|--------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Indhente pris på ny elvogn. | Rasmus | Rasmus fik ikke svar på den brugte, som han havde skrevet på. Han kigger på nye – den koster knap 50.000, så vi kigger videre efter en brugt. Den er ikke førsteprioritet. |

- **Fyret**

Fyret er blevet repareret. Der skal gennemgås, hvad der er af ugentligt vedligehold af fyret.

Der skal laves et årligt eftersyn - Tårs VVS og Smedje.

Ole er ved at lave en liste, som skal hænge ude ved fyret. Driften og pasningen af fyret burde ligge under den daglige drift – måske en opgave for Mark? Ole aftaler det med Mia + tager en snak med Mark.

Kan man få Fjernvarme herude?

| Opgave                                                     | Ansvar | Status                                                                                          |
|------------------------------------------------------------|--------|-------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Kan vi få en god aftale og pris? Eller evt. sponsoraftale? | Ole    | Har talt med smedjen fra Tårs, men har stadig ikke fået en pris. Det går videre til næste møde. |
| Tage en snak med Mark og                                   | Ole    | Fyret bliver slukket her for                                                                    |

|                          |  |                                                                                                                                                     |
|--------------------------|--|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Mia om pasning af fyret. |  | sommer. Når vi starter op igen, så har Ole lavet en plan for hvordan. Det skal være en fast person, som tager sig af fyret – Mia/den daglige leder. |
|--------------------------|--|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

- **Nyt tag på gæstestalden**

Vores gamle gæstestald trænger meget til et nyt tag. Der skal være lysplader. Ift. pris så er et ståltag ofte billigere, men så skal der også nyt undertag til, hvilket betyder at alm. tagplader i sidste ende er billigere. Prisen er i det høje ende – omk. en halv million.

Der kommer 2 tilbud mere.

*Vi kan søge en foreningspulje DGI – op til 300.000 kr. Ansøgningsfrist er d. 31/7.*

| Opgave                                                                  | Ansvar | Status                                                                                                            |
|-------------------------------------------------------------------------|--------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Hente flere tilbud hjem.                                                | Ole    | Det billigste tilbud fra en lokal – Hansen Ejendomsservice – ca. 500.000 kr.<br>Rasmus tager også et tilbud hjem. |
| Hvad koster det at skifte de røde plader på siderne af gæstestalden ud? | Ole    | Går videre til næste møde.                                                                                        |

- **Rotunde**

Vi vil gerne have en rotunde, men hvor skal den ligge?

Vi satser på selv at lave den.

Vi vil gerne have den lavet her i sommer/efteråret.

| Opgave                                                         | Ansvar                              | Status                                                                                                                                  |
|----------------------------------------------------------------|-------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Kan rotunden (20 m. i diameter) ved flagstangen foran stalden? | Rasmus, Ole og etableringsudvalget. | Normalt så skal en rotunde være 17 m i diameter.<br>Annette ringer til Ditte Marie og spørger om hun stadig vil give et tilskud til en? |

- **Etableringsudvalg**

Hvordan få vi aktiveret alle i etableringsudvalget? Og hvordan får vi løst alle de opgaver, der er indenfor de næste 6 mdr. Det blev ved sidste møde besluttet, at samle etableringsudvalget og få uddelegeret alle opgaverne, så de kan løses, når folk har tid til det.

Ole har lavet en plan ift. vedligehold af de maskiner vi har – fx minilæsseren. Ole lægger det ind i kalenderen.

Det er et problem med at få folk til at melde ud, når han vil planlægge møde i udvalget.

Der skal derfor sendes en besked ud i udvalget, hvor alle skal tilkendegive, om de vil være en del af gruppen.

Denne besked forfatter Rasmus og Ole.

| Opgave                                                       | Ansvar        | Status                                                                                                                                 |
|--------------------------------------------------------------|---------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Samle etablisementudvalget og uddelegere opgaverne.          | Ole           | Der har været møde. Der mødte ikke så mange op. Opgaverne er blevet uddelegeret i udvalget og de er allerede gået i gang med arbejdet. |
| Plan for vedligeholdelse af maskine skal lægges i kalendere. | Ole           | Et årligt eftersyn på minilæsseren. Det kommer snarest i kalenderen.                                                                   |
| Forfatte besked til etablisementudvalget.                    | Rasmus og Ole | Der tages stilling til november mht. hvem, der skal være med i udvalget.                                                               |

- **Skærm**  
Vi skal have adgang til skærmen i forhallen.

| Opgave                                           | Ansvar | Status                                              |
|--------------------------------------------------|--------|-----------------------------------------------------|
| Kontakte Simon, så vi kan få adgang til skærmen. | Julie  | Har talt med Simon – men går videre til næste møde. |

- **Lappe huller i vejen**  
Der trænger voldsomt til at blive lappet huller i vejen, men det er dyrt – hvad kan vi gøre? Kold asfalt – det er dyrt og kan komme til at koste mere end hjælp fra kommunen. Vi prøver at lappe et par huller med knust beton og koldt asfalt, og ser om det virker.
- **Vandforsyning ned til foldene ved vejen**  
Flere medlemmer efterspørger, om vandforsyningen, der engang gik ned til foldene ved vejen, kan genetableres, så det bliver nemmere at få vand til hestene?  
Det er ikke lige nu.

## 6. Opstaldere

- **Optagelse af film og billeder i ridehallen og på banerne**  
Det er stadig svært for flere medlemmer, at huske at spørge andre der rider, om man må have lov til at tage billeder/filme.  
MLV laver opslag om, at man skal spørge.
- **Booke hal til undervisning**  
Nogle booker hallen til ”undervisning”, selvom der reelt set ikke kommer en underviser, men i stedet underviser man hinanden – må man det?  
Det tager vi ikke fat i pt. – men vi følger udviklingen.
- **Rotter i stalden**  
Der er stadig problemer med rotter i stalden. Rottefængerens har været ude at sætte fælder, men der er desværre stadig nogle opstaldere, som har foder mm. stående fremme uden at

være forsvarligt gemt væk i beholdere, som rotterne ikke kan komme i.  
Lås dit foder væk forsvarligt – opslag efter nedvaskning – opbevar foder forsvarligt!

- **Opstaldermøde og medlemsmøde d. 4. juni**

Forslag fra medlemsmøde:

- Aftenvagten skal lægges wrap frem til morgen, så morgenvagten nemt kan wrap og morgenfoder samtidig. Det synes alle til mødet, var en god ide.  
Hvor mange er det, der har ønsket, at der skal krybbefoder først?. Tingene gøres efter en faglig tilgang. Det er 100% Mias beslutning, så det bliver, som det plejer at være. Mia laver et skriv, som skal lægges på Opstalderguppen, så alle ved, hvordan arbejdsgangen er.
- Ønske om at få lov til at longere på en de udendørs dressurbaner.  
Det siger vi ja – Bane 1 ned mod gæstestalden må bruges til longering.
- Kan man fjerne skillevæggene, mellem det store opsadlingsspilto og det lille spilto ved siden af det, så der bliver to store opsadlingspladser i stedet for et stort og et lille?  
Det er en god ide – frivillige må gerne gå i gang, hvis de vil...
- NC foreslog, at de var nogle stykker, som kunne hjælpe med at lave dressurbanerne.  
Det øverste lag skal skrælles af og der skal noget stenmel (et bærende lag) på.  
Vi kunne tale med Toftegård om, hvordan deres bane er bygget op.  
God ide, men først når kloakkerne er i orden.

| Opgave                                                                                                        | Ansvar                        | Status       |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------|--------------|
| Der var opstaldemøde og medlemsmøde d. 4. Juni.<br>Annette, John og Maria-Louise deltog.<br>Status fra mødet. | Annette, John og Maria-Louise | Se ovenover. |

- **Ventelister**

Efter ønske fra flere opstaldere, blev det på bestyrelsesmødet vedtaget, at ventelisterne for bokse i gæstestalden og laden samt privatfolde skal offentliggøres på vores hjemmeside.  
For at undgå GDPR-problemer nøjes vi med at angive folks fornavne på listen sammen med dato for opskrivning.

pt. er listerne for gæstestalden og bokse i laden modtaget, men den for privatfoldene er endnu ikke modtaget.

Der skal oplyses om listerne på hjemmesiden, så folk ved at de eksisterer og man skal kunne tilmelde sig listerne på hjemmesiden.

| Opgave                                                                             | Ansvar       | Status                                                        |
|------------------------------------------------------------------------------------|--------------|---------------------------------------------------------------|
| Sende venteliste til privatfolde til Maria-Louise.                                 | Annette      | MLV har modtaget                                              |
| Lægge ventelister til privatfolde, bokse i laden og i gæstestalden på hjemmesiden. | Maria-Louise | Vi er lige straks i mål.<br>Forklaring følger til næste møde. |
| Oplyse medlemmerne om, at listerne eksistere.                                      | Maria-Louise | Går videre til næste møde.                                    |

- **Velkomstmateriale**

Der skal laves en velkomstpakke med velkomstmateriale til nye i HJR. Der skal laves 4 versioner:

- Til nye opstaldere i hovedstalden.
- Til nye opstaldere i gæstestalden.
- Til nye skoleryttere.
- Til nye medlemmer, som kommer med heste udefra.

| Opgave                                                                                                     | Ansvar       | Status                     |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------|----------------------------|
| Sammensætte en gruppe, som skal give input til materiale (nye og ”gamle”).<br>Udarbejde velkomstmateriale. | Marie-Louise | Går videre til næste møde. |

## 7. Skoleafdelingen

## 8. Web, SoMe & PR

- **Status på SoMe, web og PR.**

| Opgave                     | Ansvar               | Status                                                                                                                                                                        |
|----------------------------|----------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Status på SoMe, web og PR. | Marie-Louise & Julie | Der er stadig stor tilslutning fra vores medlemmer, og vi får feedback fra folk udenfor klubben samt andre klubber om, at de er begyndt at følge med i, hvad der sker på HJR. |

- **Oprydning i Facebook-grupper – Opstaldgruppe og Gæstestaldsgruppe**

Det er blevet besluttet, at der skal ryddes op i HJR’s Facebook-grupper – Opstaldgruppen og Gæstestaldsgruppen. Der skal kun være de mennesker, som har relevans – dvs. i Opstaldgruppen skal det være folk, som har en hest opstaldet og i Gæstestaldsgruppen skal det være folk, som har hest opstaldet i gæstestalden.

| Opgave                                                                                             | Ansvar                                                                             | Status                     |
|----------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------|
| Gennemgå grupperne inden mødet og komme med en liste over de folk, som skal slettes fra grupperne. | Bestyrelsen.<br>Der skal også ryddes i skoleafdelingsgruppen – Liv, Julie og Rosa. | Går videre til næste møde. |

- **Zakobo**

Ole skal have minikursus i brugen af Zakobo.

| Opgave                       | Ansvar       | Status               |
|------------------------------|--------------|----------------------|
| Minikursus i Zakobo til Ole. | Julie og Ole | Ole har styr på det. |

## 9. Stævner & Events

- **Kontakt til Hjemmeværnet**

Der er kommet ny kontaktperson hos Hjemmeværnet, Kim. Han er meget svær, at få kontakt til, så det er svært, at koordinere med ham ift. stævner og skyderi. Rasmus vil tage kontakt til majoren.

| Opgave                                | Ansvar | Status                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
|---------------------------------------|--------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Kontakt til majoren hos Hjemmeværnet. | Rasmus | Rasmus skrev til hjemmeværnskommandoen i Kbh.<br>Den hjemmeside, der er blevet oplyst, hvor man kan se, hvornår der skydes går dog ikke langt nok frem. Vi har brug for, at kunne planlægge længere frem end deres kalender viser, så Rasmus kontakter dem igen.<br>Går videre til næste møde. |

### Events

- 20-21/6: Kæphestestævne på Hjørring Dyrskue
- 30/6: Sommerafslutning i elevskolen
- Uge 30: Dana Cup
- 28-30/7 – Ridelejr for stævneryttere og ambitiøse ryttere
- 4-6/8: Klassisk ridelejr for alle
- 24/8: Arbejdsdag
- 26/8: Ryttermærke 3 starter op om tirsdagen
- 27/9: Ryttermærke 3-prøve
- 4-5/10: HJR D-stævne
- 12/10: Arbejdsdag

## 10. Eventuelt

- **Staldskabe**

Der er mange skabe, der er for stor ift. de mål, der er kravet på HJR. Mia vil gerne have en oversigt over, hvem der har et skab og hvor – så hun ved, hvem der ejer de forskellige skabe, så derfor skal der navn på det (ejer eller hest.) Mål på skabene skal overholdes – tjek staldkontrakt.

Ole fjerne vandkopper, der hvor vi har skabene står i den lille hal, så der bliver bedre plads.

- Der skal sættes flere kæder op på staldgangen, så folk kan stille deres hest der til opsadling eller under udmugning. Man må IKKE stille sin hest på en opsadlingsplads, mens man muger ud.
- Liv har sagt op og stopper efter sommerferien.  
Liv og Julie + MLV sætter sig sammen for at lave jobopslag.

- Skoleponyerne trænger til nye sadler.  
Der er et par stykker i stalden, som sælger billige brugte sadler, så mandag i uge 27, kommer Julie, Mia og Liv for at prøve sadler på skoleponyerne.
- Hvem kan hjælpe med at køre wrap og halm søndag (lørdag aften) i uge 28 og 29?  
Måske NC kan hjælpe. Ellers Mark måske kan hjælpe? Vi laver et opslag på opstaldersiden – Mia laver opslag.
- Hvem bruger minilæsseren og hvordan?  
Vi vil gerne have styr på hvem, der kører rundt på minilæsseren og hvordan den bruges? Der skal gives besked til Mia eller Ole et par dage inden brug, hvis man bruger minilæsseren.  
Hvem er erstatningspligtig, hvis der sker noget – det er den, der sidder på den. Der skal en nøgleboks til. Det er kun personale, bestyrelsesmedlemmer og medlemmer af etablisementudvalget, som må benytte minilæsseren!
- Nyt toilet til herreomklædningsrummet.  
Lille Rasmus far har tilbudt at installere et nyt toilet i herrernes omklædningsrum, hvis vi køber et. Det siger vi pænt ”Ja tak” til. Rene køber et nyt toilet.
- Hvad skal der ske med den gamle gyllevogn og containeren bag gæstestalden?  
Carsten i Brønnerup har en rigtig god container – den koster 16.000, men vi vil hellere have en ny skolepony. NC og Ole kigger på, om den, vi har, kan den forbedres. Carsten i Brønnerup vil gerne hente den gamle gyllevogn uden betaling.
- Ole kigger på de gamle pumper.

## 11. Næste bestyrelsesmøde

- Onsdag d. 27. august kl. 18.30